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De afgelopen digitale raadsbijeenkomst “economisch herstelplan” is aangegeven dat de 
fracties tot 6 oktober 2020 de mogelijkheid hebben om hun bijdrage te leveren cq. 
aanvullingen kenbaar kunnen maken m.b.t. het voorliggende concept herstelplan.
Van de beoogde financiële injectie (3 mln. algemene reserve en 3 mln. cofinanciering) is 
ongeveer Euro 800.000,- nog niet geoormerkt.

Gisteren hebben wij er in de fractie over kunnen praten.

Op grote lijnen kunnen wij ons vinden in het voorliggende herstelplan. Op een aantal 
beleidsterreinen zouden we echter extra aandacht willen vragen. We doen dit op 
hoofdlijnen zonder concrete plannen, hier was de tijd te kort voor. We hopen dat e.e.a. 
aansluit bij de input van de andere fracties en verder geconcretiseerd kan worden.

1) Onderwijsachterstand: 
Er wordt aangegeven dat de scholen de situatie aan het inventariseren zijn. De 
mogelijke doelgroepkinderen zouden dan vanuit de uitvoeringsagenda van het 
onderwijsachterstandenbeleid aandacht moeten krijgen (vb. zomerschool).  Voor 
compensatie wordt vooralsnog verwezen naar het rijk.

Dit vinden wij onvoldoende. Temeer er ook vanuit de risicoanalyse op wordt 
gewezen dat de onderwijsachterstanden onvoldoende in beeld zijn en dat 
onderwijsachterstanden op termijn een risico kunnen worden.

Wij zouden hier een actievere rol willen zien van de gemeente en middelen voor 
gereserveerd willen hebben voor de aankomende 2 jaar.

2) Ouderen:
Voor de ondersteuning van ouderen, met name op het gebied van vereenzaming, 
zien wij weinig terug in het herstelplan. Voor ons is dit een onderbelicht onderwerp.
Ook dit onderwerp is genoemd in de risico-inventarisatie, maar nog niet concreet 
gemaakt met acties.

Het zou onze voorkeur hebben dit breder aan te vliegen. Caleidoz zou hiervoor bijv. 
de opdracht kunnen krijgen om samen met bijv. de diverse dorps- en wijkraden tot 
plannen te komen. 

3) Stage
Een belangrijk aspect van veel onderwijsvormen is het stagelopen in het 
bedrijfsleven. Door de coronacrisis wordt dit erg bemoeilijkt. Dit betekent dat er 
gevaar is dat veel jongeren een achterstand oplopen in hun opleiding. Dit is een niet 
wenselijk situatie. Bedrijven en overheidsinstellingen moeten gestimuleerd worden 
om (extra) stageplaatsen beschikbaar te stellen

Wij pleiten ervoor dat de gemeente hier extra middelen voor beschikbaar stelt.



We kunnen ons voorstellen dat bijvoorbeeld de Liemers ambassade hier een 
voortrekkersrol in gaat hebben.

 
4) Kwaliteit onderwijshuisvesting

De discussie m.b.t. de luchtkwaliteit in schoolgebouwen is actueel. 
De verspreiding van het coronavirus kan aantoonbaar worden beperkt door een 
goede luchtventilatie. 
Voor ons hoort het beperken van de verspreiding van het coronavirus ook tot het 
herstel. Er is een groot algemeen belang dat verspreiding van het coronavirus zo veel 
mogelijk wordt beperkt en dat scholen zo veel mogelijk openblijven voor onderwijs.

De gemeente heeft hier als eigenaar van de gebouwen en belangrijke 
verantwoordelijkheid. Wij pleiten dan ook voor een snelle inventarisatie van de 
actuele situatie (voor zover dat nog niet is gebeurd) en een versnelde aanpak voor 
wat betreft het op het juiste niveau brengen van de ventilatiesystemen in de 
gebouwen die niet aan de eisen voldoen. 
Snelheid van handelen speelt hier ons inziens een belangrijke rol. Extra middelen 
kunnen beschikbaar worden gesteld uit het “herstelfonds”. 
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